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䤀渀栀漀甀搀

2

We zijn weer toe aan het 4e boekje van 2022. Alweer een corsojaar voorbij, maar ook 
een kalenderjaar bijna voorbij.

Gelukkig hebben we dit jaar kunnen bouwen zonder enige beperking ten 
aanzien van Corona. Gezien de uitdaging die we met zijn allen aangegaan zijn ten 
aanzien van wagen, honk en tent uitbreiding was dit maar goed ook. Wat hebben we 
een hoop uitdagingen beslecht. Na de bouw van de wagen en na de nodige activiteiten 
(buurtfeest, tent afbreken, knollen uit doen, tappen bij 
evenementen, kroegentocht, …….) nu op naar een nieuw kalenderjaar, maar ook een 
nieuw corsojaar.

Nog even in rust bij de kerstboom en de jaarwisseling en dan gaan we er
weer tegen aan.

In dit boekje een aantal terugblikken van o.a. buurtfeest en kroegentocht. Verder een 
aantal vaste rubrieken en een verslag van onze bloemenman Niek van Erk over het 
bloemenveld 2022.

Wij wensen onze buurtgenoten veel leesplezier toe.

Vanuit de redactie willen we alle sponsoren, zoals in 2022 in ons boekje hebben gestaan, 
en hiermee onze buurtschap wederom gesteund hebben, hartelijk 
bedanken

Namens de redactie willen we alle buurtgenoten, sponsoren, lezers, prettige feestdagen 
toewensen en een ontzettend goed 2023.

Blijf gezond.

De redactie
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De dagen worden korter, de temperaturen dalen langzaam en al met al wordt het buiten 
een beetje minder gezellig. Normaal is dit een periode dat er weinig gebeurt binnen de 
buurtschap en dat ook het bestuur een beetje bij kan komen. Op dit moment valt er 
echter nog veel te gebeuren en dat heeft enerzijds te maken met het vertrek van Thijs. 
Zoals jullie waarschijnlijk al wel weten, heeft hij besloten zijn voorzitterstaken naast zich 
neer te leggen vanwege persoonlijke omstandigheden. Ondanks dat het voor het bestuur 
een groot gemis zal zijn, steunt het gehele bestuur zijn keuze hierin en hebben we enorm 
veel begrip voor zijn situatie. Op dit moment zijn we nog op zoek naar een vervanger en 
we zullen jullie z.s.m. op de hoogte stellen wanneer er nieuwe ontwikkelingen zijn.

Verder is het op de bouwplaats de laatste weken ook gezellig druk, omdat de tent nu dan 
toch echt afgebroken kan worden. Grote complimenten voor de buurt dat - ondanks de 
kou - er hard gewerkt wordt en de opkomst goed is! We hebben maar één weekend de 
hoogwerker nodig gehad, wat de buurt weer wat geld heeft bespaard. Verder heeft het 
laten staan van de tent in opdracht van de gemeente ook een leuk zakcentje opgeleverd, 
dus al met al een mooie fi nanciële meevaller.

Maar ’t Stuk zou ’t Stuk niet zijn als er ook niet voldoende tijd was voor nog een feestje. 
Op 8 oktober was het weer tijd voor het buurtfeest en konden we aan het eind van de 
middag concluderen dat Stijn van der Linden de alleskunner van ’t Stuk is. Wie had dat 
gedacht? Ook zaterdag 19 november was het weer tijd voor gezelligheid en was er een 
leuke kroegentocht in elkaar gezet. Vooral bij Den Bels was het gezellig, 
hebben we begrepen van Melvin. Veel dank weer aan de AC voor deze leuke activiteiten!

Als laatste willen we jullie alvast prettige feestdagen wensen en zien we jullie graag snel 
weer in het nieuwe jaar. Tot 2023!

Groetjes,

Het bestuur
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En wie ben de gij?

Hoi allemaal,

Dit keer mag ik een stukje schrijven voor ’t Stukske 
voor de pagina “En wie ben de gij?” Dus hierbij mijn 
introductie! Mijn naam is Marieke Boomaars, ik ben 
22 jaar oud en ik woon in Rijsbergen. Momenteel zit 
ik in mijn laatste jaar van mijn bachelor 
Personeelwetenschappen aan Tilburg University. 
Naast mijn studie in Tilburg ben ik actief in een 
studievereniging genaamd INPUT en ben ik daar 
verantwoordelijk voor twee commissies. Met deze 
vereniging hebben we allerlei leuke formele en 
informele activiteiten om zo een beetje betrokken te 
zijn met elkaar. Aangezien ik niet in Tilburg op kamers 
woon, vind ik het des te belangrijk om in mijn 
studententijd een netwerk op te bouwen met mensen 
uit Tilburg.

In mijn vrije tijd probeer ik ongeveer twee keer per week bij Anytime te sporten, maak ik 
graag een lange wandeling in de buitenlucht en zing ik (sinds kort) bij zangvereniging 
Unanime. Daarnaast werk ik voor ongeveer dertien uur in de week bij de Boerenbond 
Pets Place in Sprundel om een centje bij te verdienen.

Sinds 2018 ben ik in de zomermaanden bij buurtschap ’t Stuk te vinden, aangezien 
ik toen voor het eerst mee naar de tent gegaan ben. Het bouwen aan een wagen in 
de tent beviel me zo erg, dat ik er sindsdien ben blijven hangen. Later, in 2021, ben ik 
daarnaast als actief lid bij de AC gegaan. Ik vind het super leuk om gezellige 
activiteiten samen met de AC te organiseren en dan vooral achteraf te horen dat 
iedereen genoten heeft! Hopelijk kunnen we nog vele leuke activiteiten beleven samen!

Ik denk dat jullie nog wel genoeg over mij weten en ik zie jullie graag bij de volgende 
activiteit én in de tent komende zomer!

Groetjes,

Marieke
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Kroegentocht

Na twee jaar corona, konden we eindelijk weer een kroegentocht organiseren. De 
organisatie bestond uit Roger, Zoë, Marieke en Twan. De voorbereidingen waren zo 
klaar, bijna alles was al geregeld voor de kroegentocht voor de corona. Alleen Roger 
had nog een idee met bierpullen. Na een avondje brainstormen waren we aan uit hoe 
we het gingen maken, “De pullenbaan”. De avond begon bij Sportcafé “De Cup”, waar 
de teams werden gemaakt en de eerste spellen werden gespeeld. Het was blikken 
darten, Op het dartbord werd een A4 opgehangen met afbeeldingen van blikjes bier. 
Deze afbeeldingen moesten geraakt worden om zoveel mogelijk punten te scoren. Het 
andere spel was een “Bierquiz”, hier moest men 10 vragen beantwoorden in 10 
minuten. Er was maar 1 team dat alles goed had, de andere hadden 1 of 2 fout. 
Tijdens deze spellen kreeg men ook een speciaal bier van brouwerij de molen, deze 
sloeg goed aan.

Toen de glazen gespoeld waren en in de kist zaten, gingen we naar Café 2. Daar 
werden ook twee spellen gedaan, “Hints” en de “Pullenbaan”. Hints was het raden van 
woorden zonder een aantal woorden te zeggen. Dit was soms hilarisch. Buiten stond 
de pullenbaan, een ieder mocht eerst met drie pullen oefenen, daarna gelijk voor de 
punten. Er werden verschillende tactieken bedacht, want glij het beter op een natte 
ban of op een droge baan. Bijna iedereen dacht, dat doe ik wel even, maar dat viel bij 
vele zwaar tegen. Er was zelfs 1 team die 0 punten haalde. Inmiddels heb ik al 
gehoord dat we deze pullenbaan ook komend jaar op één vrijdagavond in de tent gaan 
zien. Hier was het speciaal bier De weizen van het 58ste genot, deze viel bij vele niet 
in de smaak. Als laatste cafe gingen we naar “Den Bels”. Hier zouden we twee spellen 
doen maar door de drukte ging dit helaas niet. Er werd maar spel gedaan, en dat was 
woorden maken met de letters die bij de deelnemers op hun buik er rug stonden. Dit 
was voor sommige hectisch en hilarisch, maar werden ook moe van. En men weet 
inmiddels al, als de jeugd erbij is komen de shotjes op tafel, Menig persoon draaide 
aan het shotjesrad, waarna de shotjes over de bar gingen. Als speciaal bier kregen we 
Hertog Jan Bockbier van de tap, deze vonden de meeste weer lekker.

Als organisatie vonden we het een zeer geslaagde avond. Er zijn al volop ideeën voor 
volgend jaar. En voor de mensen die denken dat de kroegentocht voor de jeugd is, die 
heeft het echt mis. Het waren (veel) oudere en jongeren aanwezig.

Iedereen bedankt en graag tot volgend Jaar

Groet, Roger, Zoé, Marieke en Twan
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In november de tent afbreken. Ook weer eens iets anders. In plaats van een t-shirt 
moesten we een warme muts en handschoenen aanschieten. Het was echt heel koud. 
Maar gezegd is gezegd met een behoorlijke groep 2 weekenden de schouders er 
onder zetten en klaar was de klus. Gelukkig mochten we een enkele laag laten staan. 
Dat scheelt ons volgend jaar weer wat werk. De rest is allemaal letterlijk in winterslaap. 
En wij nu ook.
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BEN JIJ OOK ZO TOE AAN VITAMINE VAKANTIE? 

 
Al 13 jaar het adres voor het regelen van een onbezorgde en goed geregelde 

vakantie. 
 

Wat is het fijn om weer vooruit te kunnen kijken en leuke plannen te 
maken. Er zijn echter soms nog onduidelijkheden en maatregelen om 
rekening mee te houden.  
Ik voorzie je graag van een eerlijk, professioneel reisadvies en verzorg je 
vakantie van A tot Z. 
 

 
  Sandra Verschuuren – Krijnen 

  Personal Travel Agent te 
Zundert 

   Tel. 06-208036222 
  www.ttc.nl/sandra 

  sandra.cc@travelcompany.nl 
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Op 8 oktober jongsleden stond ons buurtfeest op de planning. Na een jaar geen 
buurtfeest en jaar met toch enige beperking was er nu weer een buurtfeest al vanouds.

Traditiegetrouw is de middag aan de activiteiten commissie en zij hadden niet stil gezeten. In 
navolging van het populaire TV programma “De Alleskunner” was het nu de beurt aan onze buurt-
genoten om te bepalen wie de Alleskunner van buurtschap ’t Stuk was. Met de CUP als gastheer 
en met ongeveer 60 deelnemers werd vanaf een uur of 13.15 heel fanatiek gestreden. Niemand 
wil als eerste afvallen natuurlijk.

Het eerste spel was al gelijk een maff e ronde. Iedereen in een grote cirkel in de sporthal met als 
opdracht tel het aantal keer “piep” in het liedje “kuiken piep” terwijl er meerdere ballen werden 
rond gegooid en getrapt. Niet te doen dus, maar de jury was coulant. Iedereen mocht blijven. 
Gelukkig was dat in de eerste rondes sowieso goed geregeld, er waren nog geen afvallers. 
Daarna ging het echt los. Met spelletjes als: zo snel mogelijk een WC-rol afrollen, een ballon 
laten klappen met je lichaam, een vliegtuigje bouwen en zo ver mogelijk gooien, een bekertje 
water op wc papier naar je toe trekken en potloodje met een rolmaat naar je toehalen een plastic 
bekertje over en streep blazen….., werd tot diep in de middag gestreden om maar in het spel te 
blijven. Geregeld klonken echter de worden van de inmiddels onverbiddelijke jury “U bent niet de 
alleskunner van ’t Stuk, u mag vertrekken”.

Uiteindelijk gingen 4 buurtgenoten de halve fi nale in: Stijn vd Linden, Steff  van Gils, Thomas van 
Nederkassel en Joep Mathijssen. Na een spannende strijd waarin het erop leek dat Steff  zeker 
de fi nale zou halen, waren het uiteindelijk toch Thomas en Stijn die om de titel en eeuwige roem 
zouden gaan strijden.

Inmiddels waren ook de nodige supporters binnen gedruppeld en bleven de afgevallen strijders in 
de sporthal de 2 fi nalisten aanmoedigen. Sommige deden dat achter het glas, aan de kant van de 
kantine met een glaske bier in de handen.

Er kwam een fl ink blok ijs tevoorschijn met daarin een fl uitje. U raad het al. Wie kan als eerste 
met zijn lichaamswarmte het ijsblok doen laten smelten en op het fl uitjes blazen. Thomas ging op 
experience tour en stopte het blok in zijn broek. Toen hij zag dat concurrent Stijn sneller ging door 
met behulp van zijn hete adem het blok te laten smelten, bedacht Thomas zich geen seconde. 
Het blok ijs weer uit zijn broek om het vervolgens met een subtiele zwaai tegen zijn lippen te 
drukken. Alle moeite ten spijt, met nog ultieme pogingen onder zijn oksels, de tactiek van de 
inmiddels “koele” Stijn was niet meer kapot te maken. Het was dan ook Stijn die als eerste op het 
fl uitje blies en zo al eerste “Alleskunner van buurtschap ’t Stuk” in de boeken gaat. Stijn nog-
maals gefeliciteerd!! Je mag je titel verdedigen bij een volgende editie.

Na het sportieve gedeelte werd eerst onder het genot van een drankje even na gebuurt over de 
geleverde prestaties. Dat gaf het keuken personeel onder bezielende leiding van Ricardo de
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gelegenheid het warm en koud buff et op tafel te zetten. En gezegd, het was heerlijk. Een aantal 
senioren was inmiddels ook van de partij en ook zij genoten van het heerlijke buff et. Toen ieder-
een zo’n beetje voor de tweede keer was geweest en er nog gepitst werd van de verse lasagne, 
was het tijd om naar Victoria te gaan voor het avondfeest.

Traditie getrouw wisselt er altijd wat publiek, enkele zwaaien af na het eten en aderen komen juist 
vanaf het avondfeest pas. Daardoor was de groep ’s avonds maar ietsje groter, maar dat mocht 
de pret niet drukken. Met een enorme playlist aan nummers die goed vallen bij buurtschap ’t stuk, 
waaronder uiteraard speciaal voor dit jaar het clublied “Leve het Nijlpaard”, en een dossier die de 
verzoekjes niet kon bijhouden is er nog gefeest tot de late (of beter gezegd vroege) uurtjes.

Vanuit deze kant een Bedankje en Applaus voor het organiserend comité. Het was een top dag 
waar we gelukkig nog de nodige foto’s van hebben!
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Begin mei, startte het corsojaar betreft het bloemenveld traditiegetrouw met het planten van de 
knollen. De opkomst was tegenvallend maar door het harde werk van de aanwezigen zaten alle 
knollen om 13:30 ’s middags in de grond. Dit jaar zaten we op dezelfde grond als 2021. Op de 
grond van Hendrik van Heijst, bij het straatje richting camping Laarse Heide.

Helaas liet de stek door leveringsproblemen een aantal weken op zich wachten. Deze hebben 
we pas een aantal weken later kunnen planten. De groei van de planten kwam langzaam op 
gang. Doordat het al vroeg in het jaar warm was, besloten we al snel onze regeninstallatie te 
leggen, zodat we alles konden beregenen.

In het begin van de zomer waren er nog niet veel bloemenleveringen. Hierdoor hebben we 
Buurtschap Rijsbergen blij kunnen maken met wat bloemen voor hun drogerij. Toen ook het 
seizoen van bloemenleveringen weer begon, hebben we iedere week bloemen kunnen leveren. 
Allereerst grote complimenten hierbij voor de senioren die in extreme weersomstandigheden 
zoals extreme warmte maar ook bakken met regen, iedere keer hun weg naar het bloemenveld 
wisten te vinden. Daarnaast ook complimenten voor de rest van de buurtschap die de senioren 
heeft ondersteund om iedere keer de bloemen op tijd geplukt en geleverd te hebben.

De zomer van 2022 was er weer een van extreme warmte en weinig water van boven. Dit 
betekent dat we veel gebruik hebben moeten maken van onze eigen regeninstallatie. De planten 
stonden er hierdoor keurig bij. Echter, zit er veel ijzer in het water op ons huidige bloemenveld. 
Dit bracht ons de laatste weken voor corso, toen er veel bloemen op stonden iedere keer in 
dubio: Wel regenen, waarbij bloemen mogelijk bruin worden en kans op afkeuring bij het leveren. 
Niet regenen, waarbij de planten soms wat langer op water moesten wachten en hierdoor de 
bloemvorming en groei stagneerde.

Dit heeft ervoor gezorgd dat we willen onderzoeken of we komend jaar i.p.v. de komende jaren al 
over kunnen gaan naar een druppelregensysteem. (Systeem waarbij de plant van onderaf water 
krijgt) De buurtschappen die dit al gebruiken zijn hier zeer over te spreken.

Tevens koelde de temperatuur de laatste anderhalve week voor corso ’s nachts ook te veel af 
waardoor nieuwe dahliaknoppen te langzaam doorgroeide. Hierdoor viel de grote pluk voor ons 
eigen corso tegen. In de weken na corso hebben we ondanks de extreme regenval nog een mooi 
aantal leveringen voor de bloemencommissie kunnen doen.

Corso 2022 eindigde voor het bloemenveld op 5 november, toen onder een geweldige opkomst 
de knollen zijn uitgedaan en ingekuild.

In 2023 zullen we op dezelfde plek ons bloemenveld hebben.

Tot slot, wil ik iedereen die dit jaar zijn steentje heeft bijgedragen op het veld bedanken voor zijn/
haar inzet en hulp! Op naar volgend corsojaar!
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Buurtschap ‘T Stuk

Wenst iedereen een fijne kerst 
en een gelukkig en gezond 

nieuwjaar

Hopelijk tot in



Agenda

Januari

Nieuwjaarsborrel
06 Jan - Leeuwerik

Februari

Winterwandeling
12 Feb - Zundert

Maart

Nieuwjaarsborrel
11 Mrt - Café de Ossekop

April

Paasmiddag
9 Apr
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